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La şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Arad, care a avut loc în 
data de 03 decembrie 2024, au fost prezenți 22 consilieri locali din totalul de 22 (dl. Wiener 
Adrian a demisionat, conform adresei nr. 100054/29.11.2024), din care, 21 consilieri 
prezenți în sala de ședință (dna Aur Csilla, dl. Aslau Leontin, dl. Cheșa Ilie, dna Cotoraci 
Coralia-Adina, dl. Costea Ioan-Cătălin, dl. Curcanu Dorian-Florin, dl.  Dumitraș Flavius, dl. 
Faur Lazăr, dl. Fordon Decebal-Ciprian, dl. Furău Gheorghe Oto, dna Horvath Julia, dl. 
Istrate Dan,  dl. Mariș Florin, dna Mariș Georgiana-Cristina, dl. Mocuța Dorel-Ilie, dl. Moțiu 
Emil-Ioan, dl. Pascariu Mihai-Cosmin, dna Săbău Daniela-Arieta, dl. Veres Attila-Csaba, dl. 
Vlad Sergiu-Cosmin, dna Waas Liliana-Viorica) și 1 consilier local (dl. Buruc Cosmin-
Alexandru),  prin platforma on-line de videoconferință Join Zoom Meeting. 

Şedinţa a început la ora 10,30 şi s-a încheiat la ora 10,44. 
Şedinţa a fost condusă de către domnul consilier Faur Lazăr.  
Au participat din partea executivului: dl. primar Bibarț Călin, dna Stepanescu Lilioara, 

secretar general, dl. Boca Bogdan, administrator public, dl. Szuchanszki Ștefan, director 
executiv al Direcției Patrimoniu, dna David Marinela, director executiv al Direcției 
Economice, dl. Gurban Sorin, director executiv, Direcția Tehnică, dna Liliana Florea, director 
executiv al Direcției Edilitare, dl. Neamțiu Pavel, director executiv al Direcției Venituri, dna 
Stoica Olimpia, șef serviciu, Serviciul Buget, dl. Bogoșel Daniel-Sorin, șef serviciu, Serviciul 
Investiții, Energetic, dna Balaș Mihaela, șef serviciu, Serviciul Evidență și Administrare 
Domeniul Public, dna Cotrău Ralu, consilier, Compartimentul Relații Mass-Media, dl. 
Marușca Florin, consilier, Serviciul Relații Externe, Protocol Instituțional, dl. Todinca Cristian, 
referent, Compartimentul Relații Mass-Media, dl. Blaj Marinel, referent, Cabinet Primar, dna 
Czibrik Monica, șef serviciu, Serviciul Administrație Publică Locală, dl. Cotuna Emanuel, 
consilier juridic, dna Domilescu Ionela, consilier,  dna Popa Carmen, consilier în cadrul 
aceluiaşi serviciu. 
- reprezentanți ai instituțiilor publice de sub  autoritatea Consiliului Local al Municipiului Arad: 
dna Pârvulescu Oana, director general al Serviciului Public de Interes Local ”Direcția de 
Asistență Socială Arad”;  
-alti participanți: dl. Vermeșan Răzvan, cetățean interesat. 
-presa: dna Medeleanu Raluca, ”Special Arad.ro”, dna Duțu Diana – ”Jurnal 
Arădean/Aradon.ro”, dna Bognar Tunde-Maria – ”Nyugati Jelen”.  
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Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea în site-ul Primăriei Municipiului 
Arad, prin afişare pe panoul de afişaj de la intrarea în Primăria Municipiului Arad, în data de 
29.11.2024, a Dispoziţiei Primarului Municipiului Arad nr. 2661/29.11.2024, prin 
comunicarea tuturor reprezentanţilor mass-media acreditaţi a convocatorului, cuprinzând 
data, ora, locul şedinţei, ordinea de zi şi documentele înscrise pe ordinea de zi. La dosarul 
prezentei şedinţe sunt arhivate dovezi obiective în acest sens.  

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul general, precum şi toţi responsabilii 
din executiv, societatea civilă, precum şi reprezentanţii mass-media,  au primit documentele 
şedinţei, avizele comisiilor de specialitate şi amendamentele formulate de consilieri. 

Convocarea şedinţei s-a asigurat prin punerea la dispoziţie fiecărui consilier, în ziua 
de 29.11.2024, a invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării acesteia, 
precum şi ordinea de zi. 

În cadrul acestei ședințe,  am consemnat următoarele:  
Dl. primar: - Imnul de Stat! 
(n.n. În cadru solemn este ascultat Imnul Național al României). 
Dl. primar: - Vă mulțumesc frumos că ați parcurs și etapa tehnică de comisii. Pentru ședința 
de astăzi avem ordinea de zi, pe care ați primit-o în urmă cu cinci zile, conform prevederilor 
legale și vreau să subliniez două lucruri, pentru cine nu știe: legea nu prevede zile lucrătoare 
sau nelucrătoare, ci zile calendaristice, cum legea nu prevede nici situații în care dacă sunt 
alegeri  sau alte evenimente, în zilele respective, consilierii nu muncesc pe domeniul acesta! 
Sunt zile calendaristice, și așa cum vin în weekend sau vineri după-masa sau seara, 
funcționarii, să pregătească materialele, așa le primește și consiliul! Iar convocarea 
ședințelor nu o stabilește nici secretarul general, nu o stabilește nici nu știu care funcționar, 
după cum puteți constata, se stabilește, se convoacă, conform legii, de către primar! Ca să 
nu mai fie niciun fel de interpelări la adresa funcționarilor, nici ei nu sunt bucuroși să vină 
după-masa, câteodată, când îi convocăm! Cum, la fel, știu că și dumneavoastră, încercăm 
și ne consultăm la ce oră să punem, cum să punem, nu suntem absurzi, dar suntem și noi 
presați de multe ori de contra cronometru și oricât am încerca să mulțumim pe toată lumea, 
nu vom reuși. Și, în concluzie, mergem pe acel principiu în care majoritatea impune și ceilalți 
încearcă să se încadreze, mai ales că avem acum și ajutorul on-line. Bun. Față de ordinea 
de zi pe care ați primit-o, așa cum spuneam, în urmă cu cinci zile, dacă mai sunt alte 
propuneri? Nu sunt. Supun votului dumneavoastră prezenta  
 

Ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre nr. 692/2024 privind modificarea Contractului de delegare a 
gestiunii serviciului de alimentare cu apă și canalizare nr. 648/2009, prin Actul 
adițional nr. 27 - inițiativa primarului 

2. Proiect de hotărâre nr. 695/2024 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Arad nr. 44/2023 cu modificările și completările ulterioare privind 
aprobarea documentației tehnico-economice,  a indicatorilor tehnico-economici 
actualizați și a devizului actualizat pentru obiectivul de investiții Studiu de 
fezabilitate Amenajare pod pietonal acces Insula Mureș, aprobat pentru finanțare 
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prin Programul Național de Investiții Anghel Saligny, precum și a sumei 
reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului - inițiativa primarului 

3. Proiect de hotărâre nr. 699/2024 privind rectificarea bugetului de venituri și 
cheltuieli al Municipiului Arad pentru anul 2024 - inițiativa primarului 

4. Proiect de hotărâre nr. 700/2024 privind declararea unor bunuri de uz si de interes 
public local și trecerea unor bunuri din domeniul public în domeniul privat al 
Municipiului Arad în vederea scoaterii din funcțiune, casării și valorificării- inițiativa 
primarului 

5. Proiect de hotărâre nr. 701/2024 privind darea în administrare către Direcția de 
Asistență Socială Arad a unui imobil cu destinația de Centru multifuncțional pentru 
persoane din zone urbane marginalizate zona Șezătorii - Prof.dr. Aurel Ardelean 
(Pădurii), situat în Arad, str. Ioan Fluieraș nr. 28, proprietate publică a Municipiului 
Arad - inițiativa primarului 

6. Proiect de hotărâre nr. 702/2024 pentru constatarea încetării mandatului de 
consilier local al domnului WIENER Adrian și declararea ca vacant a locului de 
consilier local -inițiativa primarului. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? On-line?  Unanimitate – 22 consilieri locali. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 710 a Consiliului Local al Municipiului Arad . 

Dna Stepanescu L: - Unanimitate pentru. 
Dl. primar: - Nu știu, online-ul, domnul Buruc! 
Dl. Buruc C: - Pentru! 
Dl. primar: - Ok! Mulțumim frumos! Domnule peședinte, vă rog! 
Dl. Faur L: - Mulțumesc frumos! Punctul nr.1 

1 
Proiect de hotărâre nr. 692/2024 privind modificarea Contractului de delegare a 

gestiunii serviciului de alimentare cu apă și canalizare nr. 648/2009,  
prin Actul adițional nr. 27 - inițiativa primarului 

Dl. Faur L: - Sunt intervenții la acest punct? Dacă nu, supun la vot.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? On-line? Unanimitate – 22 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 711 a Consiliului Local al Municipiului Arad . 
Dna Stepanescu L: - Unanimitate. 
Dl. Faur L: - Mulțumesc frumos!  

2 
Proiect de hotărâre nr. 695/2024 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Arad nr. 44/2023 cu modificările și completările ulterioare privind 
aprobarea documentației tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici 

actualizați și a devizului actualizat pentru obiectivul de investiții Studiu de 
fezabilitate Amenajare pod pietonal acces Insula Mureș, aprobat pentru finanțare 

prin Programul Național de Investiții Anghel Saligny, precum și a sumei 
reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului - inițiativa primarului 



Procesul-verbal și stenograma ședinței extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din data de 3.12.2024_2 
 

PREŞEDINTE  DE ŞEDINŢĂ SECRETAR GENERAL 

FAUR Lazăr  
 

STEPANESCU Lilioara    

VERIFICAT – ŞEF SERVICIU 
CZIBRIK Monica  

Consemnat şi tehnoredactat 
POPA Carmen  

 

4 [Date] 

4 

Dl. Faur L: - Sunt intervenții? Dacă nu sunt, supun la vot.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? On-line? 

18 voturi pentru, 4 abțineri (dl. Aslău, dl. Pascariu, dl. Mocuța, dl. Istrate)  
– 22 consilieri prezenți 

S-a adoptat Hotărârea nr. 712 a Consiliului Local al Municipiului Arad . 
Dna Stepanescu L: - 18 voturi pentru și 4 abțineri! 
Dl. primar: - Dacă-mi permiteți! 
Dl. Faur L: - Vă rog!  
Dl. primar: - O scurtă informare, ca să nu fiți în eroare careva! Deci, proiectul cu podul de 
la Insula a treia este un proiect pe care, din punct de vedere al deciziei și al documentelor, 
al primelor documente, a început în mandatul 2016-2020, uite, domnul Furău este aici, chiar 
a fost o inițiativă a fostului coleg al domniilor - lor, la momentul acela independent, domnul 
Lupaș, și de atunci, cu toată birocrația, am împins lucrurile înainte. Ulterior, în mandatul 
acesta, după anul 2021, mai exact, au apărut finanțările de la Guvern, prin Saligny, practic 
este fost PNDL, știți că s-au tot făcut de-a lungul timpului, doar că noi îl avem de atunci ca 
la fonduri europene, ca un proiect retrospectiv, adică ei să ne dea banii din urmă, noi 
avansând. Acesta este și motivul pentru care noi tot refacem pe documentații, domnul Faur 
chiar s-a ocupat de subiect și a ținut legătura cu Ministerul Dezvoltării, așa cum ne solicită 
dânșii, pentru a ne încadra ca o parte din sumele cheltuite acolo să ni le poată finanța și să 
ni le plătească pe Saligny. Noi încercăm să ne adaptăm cu ce mai avem și cu ce mai putem 
ca măcar o parte din bani să-i primim bani gratis, pentru că în momentul în care  a fost pornit 
acest proiect noi nu aveam de unde să știm cum gândește Ministerul Dezvoltării și Guvernul, 
Saligny, ce categorii le plătesc și ce nu plătesc sau ce nivel maxim al unor cheltuieli pe 
anumite domenii sunt dispuși să plătească și ce nu. Și atunci, orice leuț pe care reușim să-
l luăm gratis de acolo, făcând documente și refăcându-le și venind în fața dumneavoastră, 
consider că nu poate fi decât benefic. Acesta este motivul și vom mai avea probabil astfel 
de situații! Mai ales că SALIGNY este destul de, mă rog, nu mai criticăm acum pe cei care, 
totuși, ne dau ceva bani, de la Guvern!  
Dl. Aslău L: - Aș vrea să se înțeleagă un lucru – grupul sau consilierii AUR nu votează 
împotrivă, suntem pentru construirea acestui pod, nu suntem de vină că nu avem cunoștință 
despre toate documentele la care faceți referire și probabil că la completarea 
dumneavoastră de mai devreme, chiar dacă încercați să ne explicați ceva, încercați să ne 
comportăm într-o relație de bun-simț și să înțelegeți că zilele lucrătoare sunt cele lucrătoare! 
Să ne anunțați cu trei zile înainte, de zile lucrătoare! Nu cerem altceva decât atât!  
Dl. primar: - Eu nu am nici o problemă, nici cu dumneavoastră, nici cum votați, cum 
considerați, eu încerc să explic ce-i de explicat, iar în ceea ce privește zilele lucrătoare sau 
calendaristice, adresați-vă parlamentarilor, că veți avea de acum parlamentari, să schimbe 
legea! Momentan, legea prevede: pentru ședințele ordinare – cu 5 zile plus două, adică  cea 
când anunț și cea când este ședința, 7 zile, dar nu lucrătoare, ci calendaristice, iar la cele 
extraordinare – 5 zile, adică trei plus doi.  Acum, dacă putem, că de aceea v-am spus – o 
să vedeți, nu există reavoință, ne consultăm de obicei aici când să avem următoarea 
ședință,  am făcut și o regulă, pe care probabil o vom respecta, cu acordul dumneavoastră 
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– că în ultima miercuri din lună să avem ședința ordinară, dar astea extraordinare, încă n-
am avut niciuna de îndată, de azi pe mâine! Se întâmplă să mai apară! Dacă aceștia, la 
Saligny, ne solicită ca până în data de... să aprobați, să ne trimiteți, ce să facem, să le 
spunem – ”na, ne pare rău este sâmbătă și noi sâmbăta am convenit că nu trimitem proiecte 
la consilieri, că ei sâmbăta, numai în campanie se duc sâmbăta, că după ce sunt aleși, nu-
s mai curioși sâmbăta și duminica!”. Nu putem face așa ceva! Adică, avem o 
responsabilitate, dincolo de toate celelalte. De aceea, dacă putem, n-avem nicio problemă 
să le avem doar în cursul zilelor, inclusiv orele când ne întâlnim la ședințe, de obicei ne 
consultăm și veți vedea că unii zic dimineața, altul nu, după-masa, altul - nu, la amiază, că 
atunci scoate copilul, de acord! Încercăm să mulțumim cât putem pe toată lumea, cu bună 
-credință!  
Dl. Aslău L: - Cred că dacă o să votăm regulamentul sau o să completăm regulamentul 
existent, cu rațiuni de bun-simț, împreună, cred că ne putem gândi și la situațiile 
excepționale, dar nu la o regulă, și atunci putem stabili cred că împreună, toți, în ce mod și 
care vor fi zilele!  
Dl. primar: - Orice se poate modifica, dar nu în afara cadrului legal! Noi suntem ca rang 
inferior, din acest punct de vedere, ca acte normative pe care le promovăm și aprobăm în 
consiliul local, sub cele de nivel guvernamental sau parlamentar, deci noi nu putem adăuga 
la legi sau scurta la legi. Noi, în cadrul pe care îl avem, dacă este ceva, putem! Dar să fim 
noi sănătoși ! 
Dl. Aslău L: - Nu vom excede cadrului legal atâta timp cât ne referim la zile. Cadru legal nu 
spune că trebuie zile lucrătoare sau nelucrătoare! 
Dl. primar: - Dacă-mi permiteți, deja suntem pe lângă regulament, în dialogul acesta! Deja 
nu respectăm regulamentul ! 
Dl. Aslău L: - Nu știu de ce am crede lucrul acesta!  
Dl. primar: - Vă mulțumesc!  
Dl. Faur L: - Da. Continuăm cu dezbaterea ordinii de zi și categoric vor fi momente în care 
vom putea discuta și acele aspecte de organizare, suntem abia la prima ședință! Așadar 
trecem la punctul 3 al ordinii de zi 

3 
Proiect de hotărâre nr. 699/2024 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli 

al Municipiului Arad pentru anul 2024 - inițiativa primarului 

Dl. Faur L: - Dacă sunt intervenții, vă rog frumos? Dacă nu sunt, supun la vot.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? On-line? 

15 voturi pentru, 4 abțineri (dl. Aslău, dl. Pascariu, dl. Mocuța, dl. Istrate) 
3 consilieri nu participă la vot (dna Aur, dl. Mariș, dl. Vlad)  

– 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 713 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Faur L: - Doamna secretar. 
Dna Stepanescu L: - 15 voturi pentru, 4 abțineri (dl. Aslău, dl. Pascariu, dl. Mocuța, dl. 
Istrate) și 3 consilieri nu participă la vot ( dna Aur, dl. Mariș, dl. Vlad). 
Dl. Faur L: - Mulțumesc frumos. Punctul 4 al ordinii de zi. 
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4 
Proiect de hotărâre nr. 700/2024 privind declararea unor bunuri de uz si de interes 

public local și trecerea unor bunuri din domeniul public în domeniul privat al 
Municipiului Arad în vederea scoaterii din funcțiune, casării și valorificării 

- inițiativa primarului 

Dl. Faur L: - Dacă sunt intervenții? Trecem la vot. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? O-line?  

17 voturi pentru, 4 abțineri (dl. Aslău, dl. Pascariu, dl. Mocuța, dl. Istrate), 
1 consilier nu a participat la vot (dna Aur) – 22 consilieri prezenți.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 714 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Buruc C: - pentru! 
Dl. Faur L: - Mulțumesc frumos!  
Dna Stepanescu L: - 17 voturi pentru, 4 abțineri (grupul AUR), 1 consilier nu a participat la 
vot . 
Dl. Faur L: - Punctul nr. 5  

5 
Proiect de hotărâre nr. 701/2024 privind darea în administrare către Direcția de 

Asistență Socială Arad a unui imobil cu destinația de Centru multifuncțional pentru 
persoane din zone urbane marginalizate zona Șezătorii - Prof.dr. Aurel Ardelean 

(Pădurii),  situat în Arad, str. Ioan Fluieraș nr. 28, proprietate publică a Municipiului 
Arad - inițiativa primarului 

Dl. Faur L: - Intervenții, vă rog! Nu sunt. Supun la vot.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? On-line? 

18 voturi pentru, 4 abțineri (dl. Aslău, dl. Pascariu, dl. Mocuța, dl. Istrate)  
– 22 consilieri prezenți.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 715 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Stepanescu L: - 18 voturi pentru și 4 abțineri. 
Dl. Faur L: - Mulțumesc frumos! Și ultimul punct al ordinii de zi, nr.6 

6 
Proiect de hotărâre nr. 702/2024 pentru constatarea încetării mandatului de consilier 
local al domnului WIENER Adrian și declararea ca vacant a locului de consilier local 

-inițiativa primarului 

Dl. Faur L: - Dacă sunt aici intervenții ? Dacă nu, supun la vot.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? On-line? 

Unanimitate - 22 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 716 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dna Stepanescu L: - Unanimitate pentru. 
Dl. Faur L: - Mulțumesc! 
Dl. primar: - Mulțumesc frumos încă o dată! Rog să se verifice  dacă sunt toate semnăturile 
necesare, treaba birocratică.  Până atunci, probabil o să ne reîntâlnim cel mai repede în 
cursul săptămânii viitoare, să vedem ce materiale se mai adună și atunci vom încerca doar 
să fie ceva absolut imperios degrabă, altfel o să le facem cum facem de obicei: comisiile, 
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cu o zi înainte sau dimineața și după aceea, nu comisii reunite, ca să aveți mai mult timp să 
va aplecați pe subiectul proiectelor, până atunci trec și alegerile de toate felurile, informativ 
vineri, în 6 este Sfântul Nicolae, păstrăm tradiția – să aprindem beculețele, să vină copiii, să 
vină ”Moș Nicolae” la ei, în fața Primăriei, de aceea montăm și bradul, este exact zi de vineri 
și am vrut să puteam s-o facem și joi seara, că am mai făcut așa, dar fiind vineri, acum pică 
exact vineri ”Sfântul Nicolae”, să-l legăm de weekend că este și târgul de Crăciun și toate 
acestea. Cam acestea sunt intențiile noastre, ale administrativului, de sărbători până zilele 
următoare, în rest, ne pregătim de vot duminică, așa ca toată lumea!  
Dl. Faur L: - Mulțumim frumos!  Declarăm ședința închisă!  
Dl. primar: - Să nu se plece până nu verifică toate documentele, semnăturile ! Să nu ne 
trezim că vă mai sună, iarăși veniți înapoi, mai bine stăm două minute acum, dacă tot ne-
am imobilizat și ne-am încadrat și vă mulțumesc frumos încă o dată,  pentru un consiliu aflat 
la început, am avut un randament, să știți, foarte bun. Sincer! Și vă mulțumesc frumos!  
Dl. Faur L: - Mulțumim frumos tuturor! Ne vedem data viitoare!  
Dl. primar: - Mai avem de semnat undeva? 
 
(n.n. ședința s-a încheiat la ora 10,44) 
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